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Schriftelijke vragen 

Datum 

30 april 2024 

 

Aan de voorzitter van de raad 

Onderwerp 

Festival op Grote Markt tijdens Koningsnacht vol 

Vragen 

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 

 

1. Waarom was de Grote Markt op Koningsnacht 2024 al geruime tijd voor het einde van de 

programmering ‘vol’ en werden nog maar mondjesmaat bezoekers binnengelaten? 

2. Is er in aanloop naar Koningsnacht 2024 rekening gehouden met de (mogelijke) komst van meer 

bezoekers dan vermeld in de vergunningaanvraag en wat waren de opties bij een groter aantal 

bezoekers? Is er bijvoorbeeld gekeken naar alternatieve locaties of het spreiden van activiteiten 

over verschillende locaties? 

3. Onlangs1 heeft de organisatie van het Bevrijdingsfestival Flevoland laten weten dat de huidige 

locatie op de Esplanade op termijn niet meer geschikt is. Is het college dit eens met de organisatie? 

Zo ja, welk terrein zou dan wel geschikt zijn binnen het stadscentrum? Zo nee, waarom niet? 

4. Is het college het met de Almeerse VVD eens dat evenementen voor alle Almeerders zorgen voor 

bruisende (binnen)steden zoals tijdens Koningsnacht en -dag? Zo ja, danwel zo nee, is het college 

van mening dat de gemeente, zoals afdeling VTH en veiligheid, evenementenorganisatoren 

voldoende ondersteunen om (grootschalige) evenementen en festivals mogelijk te maken?  

5. Wat is er nodig om ervoor te zorgen dat evenementen en festivals in de toekomst een grotere 

capaciteit aan bezoekers kunnen ontvangen? Zijn de huidige evenementenlocaties bijvoorbeeld 

voldoende geschikt om groei mogelijk te maken? En welke uitdagingen en risico’s ziet het college 

bij de groei aan capaciteit?  

6. Wat kan de gemeente zelf doen om ervoor te zorgen dat het opschalen van evenementen en 

festivals in de toekomst voor ondernemers behapbaar en betaalbaar blijven?  

Toelichting 

Evenementen en festivals worden in Almere steeds beter bezocht. Dat ziet de Almeerse VVD graag. Immers 

dragen evenementen en festivals bij aan bruisende (binnen)steden en dat is goed voor ondernemers én leuk 

voor alle Almeerders. Steeds meer en vaker worden evenementen zo goed bezocht dat locaties (tijdelijk) 

worden afgesloten, en nog maar mondjesmaat bezoekers worden doorgelaten, dat er behoefte is aan nieuwe 

locatie in de stad om groei mogelijk te maken. Het wordt voor evenementenorganisatoren steeds uitdagender 

om aan alle (veiligheids)eisen en regels te voldoen. Gezien de ambitie van Almere om te groeien ziet de 

Almeerse VVD graag dat evenementen en festivals ook kunnen meegroeien en dat wij als gemeente Almere 

doen wat nodig is om organisatoren daarin te ondersteunen. 

  

Steller 

Robert Mijnders (VVD) 

Ondertekening en naam 

Lesley van Hilten (VVD) 

 
1 https://www.omroepflevoland.nl/nieuws/377688/bevrijdingsfestival-vanaf-2026-mogelijk-niet-meer-in-centrum-almere-

het-past-straks-niet-meer 
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